

# Protokoll - möte tisdag 19/2 16:15 HC201

## Möte öppnas

**Val av mötesordförande:** Anna Larsson

**Val av sekreterare:** Ellen Grönlund

**Val av justerare:** Ida Lynne

## Mottagning:

### Hur går det?

- 9 stycken är med i faddergruppen just nu.
- Finsittning kommer bli på Rouge, Olivia har kontakt med dem. Inväntar mer info.
- Fulsittning, Olivia ringer runt till studentpubarna.
- Felix utsedd till ansvarig för HumSek-dagen. Kontaktar Philip om mer info.
- Budget för mottagningen? Finns drygt 14 000 på kontot just nu, måste kolla vad novelltävlingen kommer att kosta sedan är det ganska fritt.
- Schemat är under arbete.
  - o Kommer få terminsbidrag på 3000 innan mottagningen
- Kommer prata om fadder- och generalroller på nästa möte.
- Komma fram till konkret handlingsplan med konsekvenser mot diskriminerande, sexistisk etc. beteende.
- Nästa möte är nästa tisdag 26/2.

**Mottagningspolicy skickas ut i FB-gruppen.**

## Mottagningsutbildning:

anmälning 7/3 formulär kommer.

Första möte 21/2 (ansvarig ska gå)

- Föreläsning 13/3 (för alla)
- Fördjupningspass (för alla)
- HLR osv (främst för de som är generaler)
  - o Datum på de två sista kommer.

## Återkoppling sittningen:

### Vad gick bra/mindre bra?

- De flesta tycker det mesta gick bra.
- Kunde varit lite mer strukturerat.
  - o Ingen visste vem som skulle göra vad under själva sittning. Bra grej inför mottagningen, ha någon ansvarig för alla moment i förväg.

- Den som har fått/tagit på sig ansvar måste ta det ansvaret och utföra till fullo.
- Försöka samla folk i slutet av eventet och prata igenom hur man går tillväga med städning osv. Säg en specifik tid när man ska träffas dagen efter.
- Pratade bara med våra egna kompisar, mingla mer med folk som inte brukar vara med så ofta. Få alla att känna sig välkomna. Hur kan man göra det?
- Bättre kommunikation i FB-gruppen.

### **När ska vi ha årsmöte?**

- Två första veckorna i maj.
- Anna skriver ihop arbetsbeskrivningar för alla roller i styrelsen och mailar ut det till alla medlemmar.

### **Övriga punkter och frågor**

#### **Kickoff bokveckan:**

- Erica, Erik och Anna sitter med i en projektgrupp inför bokveckan med KEF.
- Eventet kommer antagligen vara på Pipes 6/3 eller 7/3.
- Eventuellt prata i Umeå studentradio.
- Erik ska stå i monter i Lindell 28/2 och göra reklam för eventet.

Bokveckan är 7–11/3.

### **Möte avslutas**